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Beknopt verslag van de vergadering van de agendacommissie van 20 november 2023  
 
Aanwezig: 
C.M. Bazen, M. Boessenkool, R.N. Bruin, M.E. Dijk, B. Niggendijker, M. Pastoor, leden; 
J.A. de Boer, adviseur; 
M. Huisman, adviseur; 
F. Blok, raadsadviseur; 
M. Pothast, gemeentesecretaris. 
 

 
1. Opening en mededelingen. 
De heer Pastoor opent de vergadering. Er zijn geen mededelingen. 
 
2. Beknopt verslag van de vergadering van de agendacommissie op 2 oktober 2023.  
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. 
De agendacommissie merkt naar aanleiding van een vraag van de heer Pothast op dat niet elk onderwerp 
voorafgaand aan agendering in de commissie aan de orde hoeft te komen in een ‘Politieke beeldvormende 
avond’. Het college van burgemeester en wethouders heeft een eigen keuze om onderwerpen (eerst) te 
agenderen voor een ‘Politieke beeldvormende avond’.    
 
3. Evaluatie van de afgelopen raads- en commissievergaderingen. 
Mevrouw Dijk geeft aan dat zij bij de afgelopen begrotingsbehandeling de indruk kreeg dat het niet voor 
iedereen duidelijk was wat er verwacht werd tijdens de vergadering. De heer De Boer geeft aan dat er niets 
fout is gegaan; een groot gedeelte had geen behoefte aan debat. Overigens is er voor dergelijke 
vergaderingen een ‘spoorboekje’ door het Presidium vastgesteld waarin duidelijk wordt aangegeven hoe de 
vergadering verloopt.     
 
De heer Niggendijker merkt op dat het publiek in de vergaderzaal Razende Bol aan de zijkant wel erg dicht 
achter de commissieleden zit. Hij verzoekt hierover na te denken hoe dit mogelijk opgelost kan worden. 
Verder merkt de heer Niggendijker op dat het praktischer is als de wethouder een ambtenaar naast zich 
heeft zitten om vragen te beantwoorden in plaats van de vergadering hiervoor te schorsen. 
 
4. Vooruitblik naar de komende raads- en commissievergaderingen en bespreking van de 

Bestuurlijke termijnkalender. 
De agendacommissie bespreekt de Bestuurlijke termijnkalender. De agendacommissie wijst op de vele 
onderwerpen van de commissie Stadsontwikkeling en - beheer voor het 2e kwartaal van 2024 die nog 
ingepland moeten worden. Daarnaast is als volgt besloten over de volgende agenderingsverzoeken: 
 
Aanpak kwetsbare buurten 
Het college van burgemeester en wethouders verzoekt dit onderwerp te agenderen voor de commissie 
Maatschappelijke ontwikkeling van 29 januari 2024. 
De agendacommissie stemt in met het verzoek. 
 
Aanpassen voorrang op rotondes binnen de bebouwde kom 
Het college van burgemeester en wethouders verzoekt dit onderwerp te agenderen voor de commissie 
Bestuur en Middelen op 8 januari 2024.  
De agendacommissie stemt in met het verzoek met dien verstande dat het voorstel wordt geagendeerd 
voor de commissie Stadsontwikkeling en -beheer op 8 januari 2024**. 
 
** bedoeld wordt 9 januari 2024 
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5. Eindtijd commissievergaderingen. 
In de vergadering van het Presidium van 25 september heeft de heer Pastoor als voorzitter en namens de 
agendacommissie het verzoek ingediend om de eindtijd van 21:30 uur te laten vervallen bij 
commissievergaderingen. Het Presidium heeft hierop aangegeven hiervan geen voorstander te zijn waarna 
de voorzitter van het Presidium heeft aangegeven dit punt opnieuw in de agendacommissie te bespreken. 
 
De agendacommissie blijft echter van mening dat de eindtijd van 21:30 uur dient te vervallen. Dit 
onderwerp komt ook aan de orde in de werkgroep die zich bezighoudt met het wijzigen van het Reglement 
van orde van de raad en de Verordening op de raadscommissies. Mevrouw Boessenkool, die deelneemt in 
deze werkgroep, zal het standpunt van de agendacommissie daar naar voren brengen.     
 
6. Roulatieschema commissievoorzitters 2024. 
Er zijn geen opmerkingen met betrekking tot het roulatieschema. Eventuele wijzigingen worden via de mail 
doorgegeven aan de griffie.   
 
7. Datum volgende vergadering agendacommissie. 
De eerstvolgende ‘fysieke’ vergadering van de agendacommissie staat gepland op maandag 
11 december 2023 aanvang 18.00 uur.  
 
8. Rondvraag. 
De heer Huisman vraagt of de agendacommissie er mee kan instemmen om de ‘Politieke beeldvormende 
avonden’ in het vervolg ‘Beeldvormende avonden’ te noemen. De agendacommissie stemt hiermee in.  
 
Mevrouw Dijk geeft aan dat zij gesproken heeft met de nieuwe voorzitter en vicevoorzitter van de 
Jongerenadviesraad (JAR). Ze spreekt haar zorgen uit over de begeleiding van de JAR. De 
agendacommissie geeft aan hier verder geen rol in te hebben. 
 
De heer Bruin vraagt of er al een voorstel is met betrekking tot de behandeling van de Kadernota 2025-
2028. De heer Huisman geeft aan dat een voorstel over de behandeling van die Kadernota in het presidium 
van 13 november 2023 is vastgesteld.      
 
9. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering rond 18.40 uur. 


